
Zápis z jednání komise pro revitalizaci sídliště Šipší ze dne 5.5.2008 

 

Datum a čas jednání:5.5.2008, 15.30 hodin 

 

Místo konání: zasedací místnost MÚ  Václavské nám.182 

 

Přítomni: viz prezenční listina 

Hosté: Ing.Janál, MVDr.Vančura, Ing.arch.Kremla, Ing.Suchánek, Ing.Tvrdík 

Program: 

 Prezence 

 Kontrola plnění usnesení 

 MVDr.Vančura – dotazy 

 Dopravní generel – Ing.arch.Kremla 

 Kontrola zápisu 

 Různé 

 

Prezence 

 Pan předseda provedl prezenci, přivítal členy i hosty komise. Omluvil nepřítomné. 

 

Kontrola plnění usnesení 

 Plnění usnesení č.1102/07,  které uložila RM na návrh komise sídliště odboru investic 

a panu místostarostovi Benadovi projednat  s Krajským úřadem možnost vybudování 

okružní  křižovatky Hrnčířská x Čechova x Ortenova na základě studie  spol.Highway 

Design,s.r.o Hradec Králové – úkol zatím splněn není. Protože komunikace je 

v majetku kraje, je zpracován pouze nákres s odhadem přibližné ceny. Vedoucí odboru 

ing.Janál přislíbil zajistit jednání na krajském úřadě. Místostarosta Vančura přislíbil 

pomoc v této věci. 

 

MVDr.Vančura 

 Vrátil se k otázce kruhových objezdů – co se týče kruhového objezdu směrem na 

Kaňk (u odbočky ke Kauflandu),tam je křižovatka nejvíc zatížena vzhledem k vysoké 

návštěvnosti Kostnice (je to nejnavštěvovanější památka v Kutné Hoře), nemusel by 

se tento provoz spojovat s Foxconnem, 

 Výstavba kruhového objezdu na Karlově – v současné době  je na mrtvém bodě, nelze 

vykoupit cca 390m2 pozemků, provizorní kruhový objezd se pravděpodobně postaví, 

 Kruhový objezd u Kauflandu na sídlišti  ( II.etapa dopravního generelu) – ten pan 

místostarosta podporuje 

 Pan předseda Ing.Jirásek vznesl dotaz. V tisku byla zpráva, že z rozpočtu města bylo 

uvolněno 350 tisíc korun na nákup hracích prvků na rekonstrukci dětského hřiště 

v Trebišovské ulici a další suma by měla následovat na sídliště Šipší, místo určí 

komise pro revitalizaci – tuto zprávu pan místostarosta potvrdil. 

 

Dětská hřiště 

 Pan místostarosta Vančura dal k zvážení členům komise, která dětská hřiště na sídlišti 

obohatit o nové hrací prvky. Proběhla diskuse, různé návrhy a varianty. V oblibě je 

nově otevřené DH u Lorce, hlavně oblíbená atrakce je  „lezení po zdi“, pan Berka 

podotkl, že na sídlišti nemají prostor hlavně děti  ve věku 10-17 let. 

 Většina členů by si přála ,aby se zrekonstruovalo DH  v ulici 17.listopadu cca za 

panelovým domem 108 ( přibližně stejné DH jak je u Lorce  - malé hřiště s lavičkami 



a lezením po zdi) a k tomu udělat cyklodráhu u umělohmotného hřiště na kopanou 

Dalším dětským hřištěm navrženým na rekonstrukci by bylo DH vedle Kauflandu. 

 

Předložením písemného návrhu panu místostarostovi  pověřen pan Martin Hlavatý. 

 

 Odpadkový koš na DH u umělého hřiště je stále přeplněn – Ing.Suchánek podotkl, že 

je nutné mít schválené finance na jejich vyprazdňování již při budování nových 

investic 

 

Dopravní generel 

 Nový kruhový objezd u Kauflandu –již se  dodělávají  poslední úpravy na studii, měl 

by se letos realizovat 

 Dohoda s Kauflandem na realizaci kruhového objezdu za provozu,výjezd a vjezd bude 

z parkoviště ( z boku vedle  výkladky zboží) 

 Dát na internetové stránky návrh II.etapy-urgovat pana Rybenského (zajistí 

Děkanovská) 

 Pani Krupičková vznesla dotaz, jak to vypadá s řešením vnitrobloku ulice Opletalova; 

Ing.arch.Kremla- inž.geologický průzkum je již kompletní, dopadl dobře, teď bude 

následovat zadání studie na využití prostoru 

 Retardér v ulici Ortenova – splněn úkol OSM, komise jeho vzhled i konstrukci 

hodnotí velmi dobře 

 

Kontrola zápisu 

 Vyjádření Městské policie k parkování v lokalitě ulice 17.listopadu ( za blokem č.108)  

– na travnaté ploše – je sice letitý problém ,ale musí se řešit – pozvat na příští jednání 

zástupce Městské policie –zajistí Děkanovská 

 Parkování v ulici Lučanská a Dolní ,zbytečné parkování v obou směrech – p.Martin 

Hlavatý se účastní jednání dopravní komise a bude prezentovat požadavky členů 

komise 

 Návrh na usnesení na trvalé zprůchodnění cesty sadem a provádění pravidelné údržby  

na náklady města byl předložen do RM a schválen usnesením č.402/08 dne 22.4.2008 

(trvale uložen odboru správy majetku) 

 14.4.2008 se konala jarní obchůzka sídliště – p.Hlavatý vyhotovil tabulku závad, 

rozdána na jednání 

Různé 

 Pan Nováček – mluvil o lepičích plakátů v nevyhrazených prostorech, 

 Dále upozornil na nezpevněné kontejnerové stání  v prostoru křižovatky Opletalova – 

Jana Zajíce.-úkol pro odbor správy majetku-provést zpevnění kontejnerového stání 

 Ing.Jirásek –vysychající stromy –na nové vytvořeném kruháku I.etapa DG, dle 

Ing.Kremly bude v nejbližší době doplněno a vyměněno, 

 Martin Hlavatý – napsal  osobní dopis ministrovi Schwarzenbergovi (text bude 

zveřejněn v naší skřínce) se žádostí o pomoc ohledně pozemků 

 

Příští jednání komise se koná 16.června 2008  v 15.30 hodin 

v zasedací místnosti MÚl 

Václavské náměstí 182 
Zapsala: Děkanovská Alena 

Zápis ověřil e-mailem:Ing.Zdeněk Jirásek 


